
	

Jeg	får	stadig	
beskjed	om	at	en	av	
mine	kolleger	har	
dødd	
 

	
Hans	Marwoll	Foto:	Rebecca	Bjerga	

	
SAFE-medlem	Hans	Marwoll	var	mekanisk	
fagleder	og	har	jobbet	hele	livet	offshore.	
På	grunnen	av	jobben	er	han	rammet	av	
benmargskreft,	som	er	en	smertefull	og	
dødelig	sykdom.		
	
På	NRK-nyhetene	fortalte	han	om	sin	kamp	
mot	kreftsykdommen	og	er	krystallklar	i	
kravet	om	at	kompensasjonsordningen	for	
oljepionerene	må	komme	på	plass!	Dette	er	et	
krav	som	SAFE,	YS	og	Kreftregisteret	er	like	
tydelige	på	at	det	må	bli	innfridd.		
	
–	Jeg	får	stadig	beskjeder	om	arbeidskolleger	
som	er	døde,	og	har	selv	store	helseproblemer.	
Jeg	får	ofte	infeksjoner	i	kroppen.	Korona	eller	
luftveisinfeksjon	kan	være	fatale	for	meg,	
forteller	Marwoll.			
	
SAFE	v/Halvor	Erikstein	var med	i	“Kommisjon	
kompensasjon	oljepionerne“.	Dette	var	en	
regjeringsoppnevnt	kommisjon	nedsatt	av	
Stortinget	som	utarbeidet	

en	kompensasjonsordning	for	oljepionerene	
med	senskader.		
	
Denne	kommisjonen	ferdigstilte	og	leverte	sin	
rapport	til	arbeids-	og	inkluderingsministeren	
Marte	Mjøs	Persen	(AP)	i	desember	2022.	Til	
nå	har	Regjeringen	brukt	femten	måneder	på	å	
vurdere	den	foreslåtte	
kompensasjonsordningen.			
	

–	Norge	har	mye	å	
takke	
oljepionerene	for!	
Jeg	er	fortvilet	
over	at	dette	drar	
så	ut	i	tid.	Det	må	
ikke	være	tvil	om	
at	oljepionerene	

som	ofret	helsen	på	ukjent	
arbeidsmiljøeksponering,	ikke	skal	få	en	
kompensasjon,	sier	Erikstein.		
	
Innrømmelse	på	at	vi	har	betydd	noe	
	
Selv	om	en	kompensasjonsordning	er	av	stor	
betydning,	er	det	også	viktig	for	Marwoll	å	få	
en	form	for	anerkjennelse	fra	oljeselskapene	–	
en	slags	“tusen	takk”,	en	symbolsk	gest	som	
bekrefter	verdien	av	deres	arbeid	og	ofre	i	
tjeneste	for	fellesskapet.	
	
–	Det	er	veldig	viktig	å	få	denne	ordningen	på	
plass,	men	viktigste	er	innrømmelsen	fra	
Stortinget	og	oljeselskapene	at	vi	har	betydd	
noe,	at	denne	jobben	vi	har	gjort	i	alle	disse	
årene	har	vært	viktig,	forteller	Marwoll.		
	
I	tillegg	vil	han	ha	åpenhet	rundt	risikoen	av	å	
jobbe	offshore.	Han	legger	vekt	på	viktigheten	
av	at	oljeansatte	har	kunnskap	om	potensielle	
farer	og	at	det	tilbys	gode	beskyttelsesutstyr	
for	å	minimalisere	risikoen	for	helseskader.		
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–	Oljeselskapene	bør	være	åpne	om	risikoen	
for	eksponeringen	til	disse	kjemikalene	og	
bruke	mer	penger	på	verneutstyr,	sier	
Marwoll.		
	
Får	støtte	fra	YS-leder:	–	Det	er	på	tide	å	
handle!		
	
Yrkesorganisasjonenes	Sentralforbund-
leder	Hans-Erik	Skjæggerud	er	også	tydelig	på	
at	denne	gruppen	skal	ha	en	erstatning,	han	
krever	at	Regjeringer	gir	denne	gruppen	den	
rettferdige	erstatningen	de	har	krav	på.	

	
YS-leder	Hans-Erik	
Skjæggerud	Foto:	
Thomas	Brun	/NTB	
Kommunikasjon	

	
–	Det	viser	seg	
at	olje-
pionerene	har	
fått	skader,	

SAFE	har	sittet	i	en	kommisjon	som	leverte	en	
rapport	til	Regjeringen	for	femten	måneder	
siden.	Anbefalingen	der	var	klar:	Den	her	
gruppen	skal	ha	en	erstatning!		
	
–	Jeg	forventer	at	den	her	gruppen	får	den	
erstatningen	de	har	krav	på,	og	at	man	kan	
gjøre	det	uten	at	det	blir	unødig	opphold	nå,	
understreker	Skjæggerud.		
	
Mekling	i	frontfaget	har	startet	
	

	
	
SAFE	er	i	tvungen	mekling	sammen	med	Parat	
i	forbindelse	med	forhandlingene	i	frontfaget.	
Meklingen	startet	i	dag	onsdag,	3.	april.	
	

Tirsdag	2.	april	ble	det	meldt	plassfratredelse	
på	cirka	550	av	SAFE	sine	medlemmer	i	
KAEFER,	Bilfinger	og	Beerenberg.	
	
Fare	for	streik	fra	søndag	
	
Blir	partene	ikke	enige	innen	fristen	ved	
midnatt,	natt	til	søndag	7.	april,	vil	det	bli	
streik	på	ISO-området.	
	
SAFE	og	partene	er	underlagt	taushetsplikt	
under	meklingen.	Informasjon	vil	bli	delt	på	
vår	hjemmeside	fortløpende	når	vi	har	noe	å	
dele.	
	

	
	
Månedens	fordel	i	april	
	

	
	
YS	Tannhelseforsikring	kan	kun	kjøpes	i	
kampanjemåneder,	så	benytt	anledningen	i	
april!	Alder	18-69	år.	Man	har	anledning	til	å	
ha	med	familiemedlemmer	som	medforsikret.	
	
Pris	kr	126,-	per	måned,	det	er	ca	50%	under	
veiledende	pris.	
	

	
Med	vennlig	hilsen	SAFE		

     
@safe.fagforbund 


